
ABAF 
Bestyrelsesmøde 7.2.2023 hos Julie. 
Til stede: Julie, Andreas, Asmund, Anna, Karin, Jens. 
 
Dagsorden: 
 
1. Skilte i byen for at passe på de bløde trafikanter.  
2. Skal vi ændre ABAF navn til Alken borgerforening?  
3. Generalforsamling.  
4. Musik til byfesten  
5. Mejeriet har spurgt om vi vil søge duge/saronger til de nye runde borde. 
6. ABAFs andel i penge tjent på Smukfest oprydning.  
7. ABAFs økonomi i 2023. 
8. Tøndesaunaer. 
9. Luft til Alken - Foredrag om åndedræt. 
10. Evt.  
 
Ad 1: 
Vi har forespurgt kommunen om skiltning til beskyttelse af bløde trafikanter. Skiltningen 
vil fra kommunens side (kun) handle om kampagneskilte i en 3 måneders periode. Den 
siger vi ja tak til - i alle 4 indfaldsveje samt ved købmand, busstop, mv. Vi vil høre, hvor 
mange, vi kan få. 
Og at vi imødeser kommunens opfølgning med højere byskilte og byskilte i begge sider, 
som de selv har foreslået. 
Ad 2: 
Diskussion af, om vi skal ændre navnet fra Alken Borger- og Aktivitetsforening tilbage til 
det lidt mere mundrette Alken Borgerforening, som jo bliver brugt ofte i dagligdagen og fx 
på alken.dk. På den anden side, ligger der noget signalværdi i ordet ’aktivitetsforening’.  
Det kræver jo også en vedtægtsændring på en generalforsamling.  
Vi beslutter at holde fast i ABAF.  
Ad 3: 
Karin og Andreas er på valg. Begge genopstiller.  
Til punktet ’fastsættelse af kontingent’ skal der laves en ændring af den formulering om 
nedsat kontingent, der blev vedtaget sidste år. 
Ad 4: 
Vi spørger Andreas (Daydreamers). Ellers tager vi Satori Boost. 
Ad 5: 
Karin skriver ud og forhører sig om nogen ligger inde med saronger. 
Ad 6: 
ABAF modtager i 2023 kr. 14343 fra oprydningen på Smukfest 2022 
Et dejligt stort beløb, som skyldes et meget flot fremmøde fra Alken på oprydningsdagene.  
Ad 7: 



2022 havde ABAF kr. 5300 i overskud. Økonomien for 2023 ser fornuftig ud. Jfr. beløbet 
under punkt 6 og husleje til Mejeriet for 2023, nedsat til kr. 9000 pr. kvartal. 
Ad 8: 
Pernille kunne ikke være her, men meddeler, at hun har fået bevilget penge til 1 eller 2 
tøndesaunaer fra Friluftsrådet. Vi drøfter muligheder for placering og betingelserne for 
brugen af dem, men beslutter ikke noget nu.  
Ad 9: 
Det er henvendelse om et foredrag af Kurt Lykke Larsen om mere aktivt brug af 
åndedrættet. Det går vi videre med. 
 
Referent/Jens. 


